
Fra:                                              Tore Kalleklev <kalleklev.tore@gmail.com>
Sendt:                                        fredag 26. august 2022 08:40
Til:                                               Post Osterøy
Emne:                                        Klage på vedtak kvotefri avskyting av hjortekalv
 
God dag
 
Vedtak i sak 088/22 - Sak om kvotefri avskyting av hjortekalv: Alle vald får tildelt fri avskyting av 
hjortekalv jf. Miljødirektoraret sitt vedtak av 23.08.2022, ref: 2022/7129. Utvalet ber valda følgje 
føringane som går fram av brevet med vedtak frå miljødirektoratet.   
 
Eg klager herved på vedtaket om kvotefri kalveskyting på Osterøy.
Bakgrunnen for klagen er at det tidlegare i år blei arealet per dyr redusert drastisk for alle vald i Osterøy 
kommune.
Med denne bakgrunn, så meiner eg at det ikkje er gjort ein konsekvensanalyse av kvotefri kalveskyting, 
sidan ein ikkje har sett konsekvensen av areal redusjon.   
Ein har ikkje gjort seg erfaring med reduksjon i arealet vil slå ut, og få kvotefri kalveskyting på toppen av 
dette, er mildt sagt eit politisk sjanse spel, der kunnskap om hjort og hjorteforvaltning er satt til side.
 
Eg vil anta at det blir henvist til andre kommuner om har praktisert kvotefri kalveskyting, men dei har 
ikkje reduser arealet samstundes, eller dei har har grensa til område med påvist skrantesjuke. 
 
 
1. Var direktoratet informert om reduksjon av areal når dei godkjente kvotefri kalveskyting?
2. Har det vært nokon form for fagpersonell i hjorteforvaltning med i ein slik beslutningsprosess, eller er 
beslutningstakerne så gode på forvaltning av hjort, at dette ikkje er nødvendigt?
3. Skal Osterøy ha ein politisk styrt forvaltning av hjorten, eller ein kunnskapsbasert forvaltning?
4. Er det tatt hensyn til utarbeide og godkjente bestandsplaner når ein tar ei slik beslutning?   
 
 
Mvh
 
Tore Kalleklev
Tlf: 90736444


